
September 8, 2020 Session Synopsis 

A. Session and the Worship Task Committee has recommended engaging Rev. 

Jason Byassee to be an Interim Pulpit and Pastoral Care Minister for the 

English -Speaking Congregation of VCPC.  The motion is to recommend that 

the position fulfill a specific need during our building development 

transitional period. The contract would be for $28,000.00 over 48 weeks. 

Renewable at the end of the 48th weeks.  

The two specific needs are: 

1. To oversee and provide weekly pulpit supply for the English-

Speaking congregation and to preside over monthly 

communion/sacraments. 

2. Supervise and provide an ongoing program of spiritual nurture 

and pastoral care for members and adherents in the English-

Speaking congregation targeting the Young adults and couple of 

VCPC, 

Prior to the position being offered and confirmed four steps are required to 

be approved: 

1. Rev. Byassee agrees to the conditions and terms of the contract 

and job description. 

2. A confirmation meeting with Session and the Worship Task 

Committee 

3. Congregational approval of the position and terms of the contract. 

4. Presbyteries approval of the terms and position. 

 

B. As of October 1, 2020, VCPC will begin Live Zoom Worship Services. 

Members of the English-speaking congregation are encouraged to join the 

English worship service at 9:30 on Sundays, the live zoom worship service 

will be recorded during the service at 9:30 and can be access after the 

Sunday Service on VanCPC Website. All members who do not wish to be 

visually recorded can close their videos at the time of recording. 

 

C. The Chinese Worship Service will also be on live Zoom beginning Oct 1, 

2020. Their service will begin at 11:30 instead of 11:15. 



 

華人長老會堂議會九月八日會議摘要 

 

A. 堂議會和敬拜小組建議 Jason Byassee 牧師擔任 VCPC 英語會眾的臨時講員

和牧養牧者。此動議建議這職位在我們重建教堂過渡時期去滿足我們的需

要。此合約為期 48 週，金額為$ 28,000.00。在第 48 週結束後可更新。 

 

兩個特定的需要是： 

1.監督並提供英語會眾的每週講壇，並主持每月的聖餐/聖禮。 

2.監督及提供英語會眾屬靈和牧養的計劃和活動，特別是針對我們的年青

人和年輕夫婦。 

 

在提供和確認這職位之前，需要四個步驟的批准: 

1. Byassee 牧師同意合同的條件，條款以及工作的描述。 

2.與堂議會和敬拜小組之確認會議 

3.會友大會集體同意這位置和條款。 

4.區議會批准此條款和職位。 

 

B. 從 2020 年 10 月 1 日起，VCPC 將開始提供即時網上崇拜服務 (ZOOM)。鼓

勵英語會眾在每星期日早上 9:30 參加英語禮拜。即時播放 ZOOM 的崇拜

同時在 9 時 30 分鐘時錄影下來，並將整個崇拜放在我們教會 VanCPC 的

網站上, 以便觀看。若不希望被錄影的會眾可以在崇拜時關閉各自的視

頻。 

 

C. 中文崇拜也將從 2020 年 10 月 1 日開始傳播即時網上 ZOOM 的崇拜。崇

拜時間則從早上 11:15 改為 11:30。敬請留意! 


